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Pan Maciej Kupaj

Prezydent Miasta Legnicy

Zapytanie 3/6/2024

Szanowny Panie Prezydencie,

Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy oraz

mając na uwadze prawo do dostępu do informacji przez mieszkańców miasta,  na ich prośbę

składam zapytanie.

Nawiązując  do  umieszczonej  informacji  na  profilu  społecznościowym  Maciej  Kupaj  –

Prezydent  Miasta  Legnicy  odnośnie  spotkania  z  przedstawicielami  różnych  klubów

sportowych działających w Legnicy, proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe zapytania:

 Jak poszczególne kluby sportowe zostały zawiadomione o spotkaniu w Ratuszu? 

Czy Miasto Legnica będzie współpracować ze wszystkimi klubami sportowymi? 

Czy  Pan  Prezydent  zapraszał  wszystkie  kluby  sportowe  działające  w  mieście  czy  tylko

wybrane, jak tylko wybrane to jakie i na jakich zasadach?

Dlaczego nie zostały wystosowane zaproszenia do wszystkich klubów?

Jakie zostały podjęte wnioski ze spotkania i na czym współpraca będzie polegać?

Proszę o udzielenie odpowiedzi na zadane pytania.

Z poważaniem,

Marta Wisłocka


